



Referat STYREMØTE

Tid: Torsdag 23.april 2015 kl. 20.00

Sted: Skype

Oppmøte: Øyvind, Astrid, Hege, Jan Vidar, Ann-Kristin

Forfall: Liv, Rita

Nytt møte:

	SAKER	VEDTAK	ANSVARLIG
1	Referat fra forrige styremøte	Ingen kommentarer	LSU
2	<p>Styret</p> <ul style="list-style-type: none"> Æresmedlemmer i NRRK. Invitasjon? Ny tekst i styrets retningslinjer? Vervekampanje Svar til Jeanette Olsen (annonse kurs og spørsmål om å få stille med stand på BISS-15) <p>Saker avgjort på mail</p> <ul style="list-style-type: none"> Innkjøp telt/UK Innkjøp av rosetter Forlenget frist påmelding BISS-15 	<p>Øyvind inniterer. Æresmedlemmer blir invitert hvert år, Med middag hver 5 år.</p> <p>Det er ønsket at dette tas opp på neste møte, da alle er tilstede</p> <p>Stand på Biss-15 er ok.</p> <p>Ok Ok Ok, håper på flere påmeldinger.</p>	<p>Øyvind</p> <p>Hege</p>
2a	<p>Årsmøte 2015</p> <ul style="list-style-type: none"> Ordstyrer, referent? 	<p>Anita Menkerud takket nei til rolle som ordstyrer. Anita Menkerud stiller som referent.</p>	Øyvind
2b	<p>Hengesaker</p> <ul style="list-style-type: none"> Mail ang momskompensasjon 2014 (ny mail 22.04.15) Elektroniske arkivet Kommersielle annonser på websiden 	<p>Husk denne til årsmøtet 2015. Alle i styret må underskrive! Hege skriver ut.</p> <p>Dette jobbes med.</p> <p>Styret skal spørre Web ansvarlig om det er mulig å evt. Legge ut annonser.</p>	<p>Hege</p> <p>RA</p> <p>Astrid</p>

3	RRWC-16 <ul style="list-style-type: none"> Rygge Bygdetun er foreslått som plass for utstillingen. Oppdatering! 	Rygge bygetun er ikke aktuelt. Vi jobber med saken.	Akka, Hege
4	EDS 2015 <ul style="list-style-type: none"> Oppdatering 	Komiteen snakkes på Malungen. Begge dommere er på plass	
5	Økonomi <ul style="list-style-type: none"> 		
6	Avlskomiteen <ul style="list-style-type: none"> 		
7	Utstillingskomiteen <ul style="list-style-type: none"> 		
7a	RR-dagene 2015 <ul style="list-style-type: none"> 		
8	Mentalkomiteen <ul style="list-style-type: none"> Innlegg ang. MH på RR-dagene. Når? (Mona Hansen) «Godkjent mental status» innebærer dette at testen er offentlig (Dogweb, avlsdata osv.) 	MH ser at et ikke blit tid til innlegg og at Mona Hansen ikke hadde mulighet den aktuelle dagen, Dette utgår og det forsøkes å få til noe til høsten. Nytt møte i MH er planlagt.	
9	Distriktene <ul style="list-style-type: none"> Har vi DR i alle distrikt? 	Vi mangler i Vestfold og Telemark, Jan V er på saken.	
10	RR-bladet <ul style="list-style-type: none"> Annonserer i RR-bladet (mail fra Åsa) 	Åsa jobber med saken, Øyvind kontakter Åsa	Øyvind
11	RR-boden <ul style="list-style-type: none"> 	Går av seg selv når Anette styrer.	
12	Nettsiden og FB-profil <ul style="list-style-type: none"> Annonser, invitasjoner, kurs ol. Hva er det greit å legge ut på websidene våre? 	Aktiviteter i klubbens regi kan annonseres på siden, Astrid snakker med Elisa. Forslag om samme pris på 4 x annonse i bladet so nett annonse.	Astrid
13	Eventuelt <ul style="list-style-type: none"> 	Litt drøfting ang. Omplussing. Om for eksempel norsk hund og norsk eier som bor i utlandet. Skal NRRK hjelpe?	

Møte avsluttet: ca 2200

Referent: Ann-Kristin A.Nikolaisen

